



Jacqueline Loh 乐家琪

Global Head of Private Wealth 全球私人客戶服務主管

Hong Kong

+852 3656 6167

+852 6596 6362.

jacqueline.loh@ogier.com

<https://www.linkedin.com/in/lohfamilyoffice/>

VCard



Areas of expertise

Aviation and Marine

Corporate and Fiduciary

Corporate Services - Ogier Global

Family Office

Ogier Global

Private Wealth Services - Ogier Global

Technology and Web3

Private Wealth

Trusts Advisory Group

Background and experience

Jacqueline, who was named as one of the Top 10 Professionals in China and Hong Kong last year, works with Ogier's legal and corporate administration teams as a trusted advisor to HNWI and UHNWI clients in the Asian region.

Jacqueline is a Member of Law Society of Upper Canada, Law Society of Hong Kong and Law Society of England and Wales and Member of The Society of Trust and Estate Practitioners (STEP). She is a former Chairman of STEP's Hong Kong branch and continues to have material involvement as Council Member.

Jacqueline has numerous accolades to her name, including being named in The Citywealth 2018 IFC Power Women Top 200 and the Citywealth 2019 Top 10 Professionals in China and Hong Kong.

Clients have described Jacqueline as "one of those rare professionals who understands both the tax structuring aspects and the fiduciary responsibilities of being a discretionary trustee", who offers

"excellent and high quality advice".

Jacqueline has specialised in the private client industry for more than 20 years, with experience as a trust and tax lawyer Baker & McKenzie in Hong Kong before moving into the private banking sector. Jacqueline worked for Standard Chartered and LGT before joining HSBC Trustee (Hong Kong) Limited, where she set up and managed private trusts for UHNW families in Hong Kong and Taiwan. Before leaving HSBC she was Managing Director and head of the Philanthropy team.

Admitted in:

Ontario, Canada (non-practising)

Hong Kong (non-practising)

England and Wales (non-practising)

Profile (Simplified Chinese)

乐家琪现为奥杰环球的私人客户服务主管，她与奥杰合伙人的各个法律团队密切合作为高净值家族客户提供意见。

她同时是上加拿大律师会、香港律师会、英格兰及韦尔斯律师会及国际信托及资产规划学会(STEP)的会员。她亦是STEP香港分会的前主席，现仍作为委员会成员持续参与分会事务。

她被列入2018年IFC Citywealth 200大最具权力女性名单及2019年Citywealth 10大 Professionals in China and Hong Kong名单。客户形容乐家琪少数能同时了解税务结构及信托责任的受托人，并提供优秀和高质量的建议。

她在私人财富管理方面有超过20年经验，曾于贝克·麦坚时律师事务所担任税务信托律师，并于私人银行包括渣打、LGT及汇丰任职，为高净值家族成立及管理私人信托。

加拿大安大略省(非执业中)

香港(非执业中)

英格兰及韦尔斯(非执业中)

News and insights

Find out more

4 October 2023 | 4 min read

Meet Ogier's award-winning senior team in Hong Kong

News

14 December 2020

New Director and Head of Private Wealth in Asia

Jacqueline Loh 乐家琪

Team: James Campbell

Hong Kong

News

Recognition

"Very clear and frequent communications as well as good written documents at regular intervals."

Client feedback

"Excellent and high quality advice."

Client feedback

"Straight forward and clear minded. Anticipate problems before they arise."

Client feedback